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Przemysław Polcyn     Poznań, dnia 19 maja 2019 r. 

Radny Miasta Poznania 

 

Nr 35/05/19 

 

 

 

Interpelacja 

 

w sprawie uruchomienia monitoringu na obiekcie rekreacyjnym przy ulicy Maszewskiej. 

 

 

obiekt przy ulicy Maszewskiej znajduje się na dwóch działkach, obręb 22, arkusz 13, działka 

144/2 oraz 152/2 stanowiących własność Miasta Poznania, będących w zarządzie Zarządu 

Zieleni Miejskiej. Na wskazanym terenie istnieją: strefa urządzeń do ćwiczeń dla dorosłych 

(przystosowana dla seniorów), strefa wypoczynkowa, strefa placu zabaw dla dzieci, dwa 

oddzielne (ze względów bezpieczeństwa) tory rowerowe dla dzieci młodszych i młodzieży. 

Obiekt w całości został wykonany w ramach realizacji projektu grantowego Osiedla pn. „Budowa 

Kompleksu Rekreacyjnego ze Strefami Rekreacyjnymi dla Juniora i Seniora w tym Budowa 

Pumptracku – Rowerowego Placu Zabaw” oraz zwycięskiego projektu ''Smochy Pumptrack'' 

Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego edycji 2016. 

Wśród obiektów wyróżnić można duży tor PUMPTRACK, który ze względu na swoją unikalną 

konstrukcję umożliwia użytkowanie go przez początkujących amatorów oraz profesjonalistów 

tego typu aktywności będącej już dyscypliną sportową, którzy wysoko oceniają ten obiekt wśród 

istniejących w Polsce, realizując na nim nieoficjalne zawody, w tym zawody BMX. Z tego też 

względu obiekt ten staje się coraz bardziej popularny nie tylko wśród mieszkańców północno-

zachodniego rejonu miasta ale też pozostałych mieszkańców całej aglomeracji poznańskiej. 

Od samego początku, w ramach kolejnego wniosku konkursowego (grantowego) Osiedla, na 

obiekcie planowane było wykonanie monitoringu miejskiego celem ochrony mienia i porządku 

publicznego, wskazując już w 2017 roku, w treści wniosku „przewidujemy, że miejsce to w 
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sezonie od wiosny do jesieni będzie użytkowane do późnych godzin. Chcąc zadbać o interesy 

nie tylko miłośników torów rowerowych, postanowiliśmy wprowadzić ramy czasowe dla 

korzystania z „Kompleksu” budując ogrodzenie i „wyciszając” obiekt po zmroku, tak, aby nie 

zakłócać spokoju okolicznym mieszkańcom.”. Niestety wniosek ten nie uzyskał dofinansowania. 

Rada Osiedla uważając, jako jeden z najważniejszych priorytetów zapewnienie bezpieczeństwa 

osobom korzystającym z obiektu, zapewnienie porządku oraz przeciwdziałanie potencjalnym 

aktom wandalizmu przeznaczyła znaczną część naliczonych dla Osiedla środków uchwałą nr 

LIII/245/VII/2017 Rady Osiedla z dnia 2 października 2017 roku kwotę 88.477,- na zadanie 

„Opracowanie dokumentacji i wykonanie stacji monitoringu wizyjnego obiektu przy ulicy 

Maszewskiej”, które po raz kolejny zostało przekazane uchwałą nr LXII/286/VII/2018 Rady 

Osiedla z dnia 5 marca 2018 roku w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na rok 2018 i 

zostało przyjęte do realizacji przez WZKiB. Jednakże WZKiB nie podjął realizacji tego zadania w 

ciągu roku budżetowego i środki te zostały przesunięte na kolejny 2019 rok. 

Niezależnie od braku realizacji zadania „Opracowanie dokumentacji i wykonanie stacji 

monitoringu wizyjnego obiektu przy ulicy Maszewskiej” w 2018 roku i przesunięciu środków na 

2019 rok Osiedle w związku z nasilającą się „falą” włamań do samochodów oraz nieruchomości 

na terenie północno-zachodnich Osiedli Miasta, aktów wandalizmu na Osiedlu postanowiło 

uchwałą nr LXXV/341/VII/2018 Rady Osiedla z dnia 24 października 2018 roku o przeznaczeniu 

kolejnych środków, w wysokości 73.000,- na zadanie „Wykonanie monitoringu wizyjnego na 

Osiedlu Krzyżowniki-Smochowice”, które zostało przyjęte do realizacji przez WZKiB. 

W związku z przekazaniem kolejnych środków (w planie 2019 roku) na wykonanie monitoringu 

oraz przesunięciu niewykorzystanych środków (z roku 2018), Osiedle podjęło inicjatywę 

spotkania przedstawicieli Osiedla z WZKiB celem wyjaśnienia stanów realizacji zadań. 

W dniu 8 lutego 2019 roku na spotkaniu w Wydziale Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa 

Urzędu Miasta Poznania, cyt. z protokołu „w celu ustalenia lokalizacji mobilnych punktów 

kamerowych w ramach środków przekazanych przez Radę Osiedla Krzyżowniki-Smochowice do 

budżetu na rok 2019”, ustalono: 

 przeznaczenie ze środków przekazanych przez Radę Osiedla w roku 2018 (88.477,-) na 

lokalizację jednego mobilnego punktu monitorowania na obiekcie sportowym przy ulicy 

Braniewskiej oraz lokalizację jednego mobilnego punktu monitorowania w obszarze 

obiektu rekreacyjnego przy ulicy Myśliborskiej/Maszewskiej, według stanu na dzień 

spotkania realizacja (Myśliborska/Maszewska) była w trakcie uzgadniania z ENEA 

Operator, 

 przeznaczenie ze środków ujętych w budżecie 2019 roku (73.000,-) na montaż mobilnych 

punktów monitorowania na skrzyżowaniu ulic Santockiej i Dąbrowskiego (dwie kamery 

stałopozycyjne) oraz na obszarze pomiędzy ulicami Lemierzycką, Muszkowską i Sułowską 

po zakończeniu inwestycji prowadzonej przez Poznańskie Inwestycje Miejskie (remont 

placu ograniczonego przedmiotowymi ulicami w drugiej połowie 2019 roku). 
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Punkt monitorowania na obiekcie sportowym przy ulicy Braniewskiej został zrealizowany zgodnie 

z ustaleniami w lutym bieżącego roku. Pozostałe punkty, które nie są uzależnione od 

powiązanych innych inwestycji do dnia dzisiejszego nie zostały zrealizowane. 

Zwracam się do Pana Prezydenta o informację na jakim etapie jest realizacja wskazanych zadań, 

jaki jest terminarz realizacji prac odnośnie mobilnego punktu monitorowania składającego się z 

dwóch kamer stałopozycyjnych na skrzyżowaniu ulic Santockiej i Dąbrowskiego oraz mobilnego 

punktu monitorowania w obszarze obiektu rekreacyjnego przy ulicy Myśliborskiej/Maszewskiej; 

szczególnie w odniesieniu do obiektu rekreacyjnego przy ulicy Myśliborskiej/Maszewskiej. 

Obiekt ten ulega znacznej dewastacji i jest miejscem zakłócania porządku publicznego, do czego 

w znacznym stopniu przyczynił się brak monitoringu wizyjnego, wielokrotnie wskazywany przez 

społeczność lokalną jako jedyny element umożliwiający stały nadzór nad obiektem.  

Proszę Pana Prezydenta także o rozważenie podjęcia, przez służby do tego upoważnione, 

czasowych działań prewencyjnych do czasu uruchomienia stałego punktu monitoringu wizyjnego 

na tym obiekcie. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

 

 

 

 


